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REPUBLIKA HRVATSKA  
GRAD ZAGREB  
Osnovna škola Petra Zrinskog  
Zagreb, Krajiška 9 
KLASA: 007-04/23-06/01 
URBROJ: 251-132-23-1 
Zagreb, 29. ožujka 2023. 
 

 

Zapisnik 

3. sjednice Vijeća roditelja u školskoj godini 2022./23., održana u srijedu, 29. ožujka 2023. godine, u 

prostorima OŠ Petra Zrinskog, prema predloženom dnevnom redu: 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika 2. sjednice Vijeća roditelja šk. god. 2022./23. 

2. Polugodišnje izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te poduzetim  

mjerama u skladu s odredbama članka 24. stavka 2. Pravilnika o načinu postupanja odgojno-   

obrazovnih radnika školskih ustanova u poduzimanju mjera zaštite prava učenika te prijave svakog 

kršenja tih prava nadležnim tijelima/Ravnateljica i stručna služba. 

3. Izmjena i dopuna godišnjeg plana i program rada za školsku godinu 2022/.23./  

    Ravnateljica i stručna služba. 

4. Stanje Škole. 

5. Razno. 

 

 

17:40 - početak sjednice VR  

 

Prisutni: Brkić, Pretković, Grčić, Žagrović, Boras, Nagy, Čempuh Klonkay, Tomljenović, Janjić, 

Jelčić, Vrbanac Šuper, Barać, Herceg, Knežević, Marušić, Perica i Eterović. Sveukupno 17 članova, 

što je dostatno za kvorum. Ispričali su nedolazak: Jurčan, Mrzljak, Bekić, Zoričić, Glavočić, Vujović 

Đurak.  

 

 

Na početku sjednice prihvaćen jednoglasno predloženi dnevni red. 

 

Ad.1 Prihvaćen jednoglasno zapisnik s prethodne 2. sjednice Vijeća roditelja šk. god. 2022./23. 

 

Ad 2. Prezentacija na temu: Polugodišnje izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih 

programa te poduzetim mjerama u skladu s odredbama članka 24. stavka 2. Pravilnika o načinu 

postupanja odgojno-obrazovnih radnika školskih ustanova u poduzimanju mjera zaštite prava učenika 

te prijave svakog kršenja tih prava nadležnim tijelima 

Ukratko: 

- Podnesen detaljan izvještaj za prvo polugodište  

- Izvještaj podnijela ravnateljica, gđa Mirjana Jermol.  

- Stanje sigurnosti u školi je zadovoljavajuće 

- Prešli od drugog polugodišta na jednu smjenu - jutarnju  

- Prvo obrazovno razdoblje/ prvo polugodište : bili smo raspoređeni u pet škola 

- CarNet postavlja 30.03.2023. unutar škole 31. antenu za WiFi mrežu 
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- Roditelji upoznati s važećim Zakonima, Pravilnicima na prvom roditeljskom sastanku  

- Provođenje preventivnih programa planiranih Godišnjim planom i programom  

- Rad s učenicima: prezentirano što je odrađeno po razredima do sada prema procijenjenim 

potrebama za svaki razred  

- Zdravstvena zaštita učenika – u suradnji sa školskom liječnicom  

- Mjere poduzete u cilju zaštite prava učenika - škola je učenike primjereno izvjestila, kućni red 

prezentiran  

Kratka diskusija na temu problema s mobitelima među učenicima – jednoglasni prijedlog za slijedeću 

školsku godinu ukinuti ih u razredima, prijedlog je i uvesti radionice za roditelje o štetnosti mobitela u 

rastu i razvoju djece  

- Mjere poduzete u cilju zaštite prava učenika - stručne službe uključene u npr. poremećaje 

obiteljske dinamike  

Do sada izrečeno: 

Mjere opomene- 6 izrečenih  

Mjera ukora - 1 izrečena mjera  

 

Dodatna pitanja roditelja i odgovori ravnateljice nakon prezentacije: 

1. Stanje sigurnosti djece u školi: tavan i protupožarne stepenice se ne koriste, tavan nije dostupan  

2. Škola neće biti među 50 škola s cjelodnevnom boravkom za slijedeću šk. godinu.  

3. Dodjela školske dvorane vanjskim korisnicima/klubovima- javiti se u Školu/ravnateljici mailom 

prije početka šk.god kada se dodjeljuju termini. Primarno se dodjeljuju termini klubovima koje 

pohađaju učenici naše škole (Vučići, Metalac, Gimka). 

 

Ad 2. Izmjena i dopuna godišnjeg plana i programa za 2022./2023. godinu  

 

Prelazak u jednu smjenu od 9.1.2023. godine 

 

Školski preventivni program  

   - razvijen temeljem analize aktivnosti proteklih godina u okviru redovnog preventivnog programa  

   - prezentiran program i rad s učenicima po područjima  

   - program provode interni i vanjski suradnici  

   - djeca pomažu u slaganju knjiga u knjižnici  

 

Rad s roditeljima - kroz roditeljske sastanke, individualno savjetovanje, kroz Vijeća roditelja  

 

 

Ad 1 i Ad 2: Usvojeni dokumenti koji su prezentirani od strane predstavnika VR na sjednici 

 

Ad 5 Razno 

Ostale teme i pitanja postavljena od strane prisutnih predstavnika Vijeća roditelja, odgovara 

ravnateljica, gđa. Jermol:  

1. Tavan se ne uređuje i nema novih informacija o početku radova koji su obećani do ljeta.  

2. Masna boja za hodnike je tražena i čeka se realizacija.  

3. Ključni grubi radovi su u potkrovlju gotovi (tzv. prljavi radovi). Odgovorni su obećali provedbu 

    radova u potkrovlju nekoliko puta i javno.  

4. Nezadovoljstvo roditelja jednog 6. razreda veličinom klupa u jednom višem razredu jer nemaju  

mjesta učenici za sve knjige + torbu. Ravnateljica odgovara kako se nije još nitko žalio, a povrh 

toga stručne službe Grada i Ministarstva hvale izbor namještaja.  

5. Namještaj je još došao dodatno nedavno - stolovi za zbornicu i za razrede gdje nedostaju pa i za  

    blagovaonicu  

6. Ima još posla oko uređenja škola i ispravaka nedostataka  

7. Novi će golovi za vanjsko igralište doći i biti će postavljeni te odmah i iscrtati crte na igralištu  

    tijekom Uskršnjih blagdana i praznika 

8. Okoliš nije još uređen i čeka se njegovo uređenje kada vremenske prilike dozvole (Zrinjevac).  



3 
 

9. Protupožarna vrata na ulazu u učionicu 2. razreda - biti će zamijenjena u budućnosti nada se  

     ravnateljica jer su preteška djeci za otvaranje   

10. Teške torbe učenicima nižih razreda tuže se neki roditelji. Predlažu korištenje dizala za transport  

       školskih torbi što se, odgovara ravnateljica, neće ipak dogoditi  

11. Naručene ljestve/lojtrice za otvaranje prozora uz preporuku otvaranja prozora što češće  

12. Prijedlog roditelja je da se uvede u 4. razredu pred kraj šk. godine upoznavanje profesora iz  

       predmetne nastave s budućim „petašićima“ - radi upoznavanja i razbijanja straha od nepoznatog.    

       Škola će razmotriti prijedlog i načelno ga podržava 

13. Pripreme „osmaša“ za upis u srednju školu: osobni izbor profesora je hoće li održati pripremu iz  

predmeta potrebnih za upise u srednju školu, odgovara ravnateljica. Intrinzična motivacija djece je 

potrebna.  

14. Izvan-nastavne aktivnosti i projekti u školi: biti će predstava za dan škole 12.-13.06., biti će i dani  

       otvorenih vrata škole. To će biti nenastavni dani. 

15. Čuju se glasine da ćemo dobiti učenike OŠ I.G.Kovačića u goste jer njihova škola ide u obnovu. 

      Ravnateljica kaže da nema nikakvih informacija o tome od nadležnih ureda, kao ni od ravnatelja 

      spomenute škole. Za sada su sve to glasine. 

16. Tehnički pregled za školu je obavljen i sve dozvole postoje.  

17. Djeca odlaze na državna natjecanja i sretni su nakon povratka u školu.  

 

U 18:55h zaključena je sjednica VR-a 

 

 

Zapisnik vodio: Danijel Knežević 

                                                                               Predsjednik Vijeća roditelja: Tomislav Nagy 


